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Guide on usage of remote controller

K L M

 Warning: Take down the remote control from charger before pressing Start key to prevent risk of falling.

Press this key to flush the toilet with a small volume of water.

● Press this key to flush the toilet with a small large volume of water.

Press this key to stop the mode of Front, Rear, Dryer and Deodorization, Manual Cleaning Effuser or UV.
● Pressing this key for a long time will turn off the remote control.

E - Flush-full

I - Rear
After sitting, press this key to enter Rear mode. After 5 minutes or so, the flush stops automatically or press the 
stop key to turn it off immediately.
J - Water temp
Under Front or Rear mode, press this key to adjust gears of water temp.
K - Massage
Under Front or Rear mode, press this key to enter the mode of mobile flushing. Press it again to enter the mode 
of impulse flushing. Press it at a third time, and the mode of mobile/impulse flushing will be activated at the same 
time. Press it at a fourth time to exit (When corresponding functions are activated, the light at the left side of icon 
will turn on).
L - Spiral
During the operation under Rear mode, press this key to flush water in a spiral shape. The icon of Spiral mode  
flickers. Press it again to exit (or press “Stop” to turn it off). The icon of Spiral mode will then stop flickering.

F - Seat temp
Press this key to adjust the desired seat tem p. Adjust to 5 blue points, and the heating function for the seat will 
be turned off.
G - Front
After seating, press this key to enter Front mode. After 5 minutes or so, the flush stops automatically or press the
stop key to turn it off immediately.
H - Stop
●

A - Start
Press this key to turn on the remote control. Press it again to switch on/off after start.
If the toilet is not connected after start, the icon in the third row will flicker. Connecting it successfully will stop it 
from flickering and enter into serviceable condition. 
B - Open/close cover 
Under non-seating status, press this key to open/close the cover.
C - Open/close seat
Under non-seating status, press this key to open/close the seat.
D - Flush-eco
●
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停止

Low voltage alarm

Pairing
Caution: Pairing can be done only under unseated status. 

● When the cover is powered on normally, press the Start key at the top of the remote control. When the icon of
the lowest row flickers for a long time, it means the remote control needs to be paired with the main unit.

● Press and hold the Dryer key. When the icon at the lowest row flickers, start the operation at the main unit end.

        key and         key at side keyboard. Do not release the key until hearing a  ● Meanwhile press and hold the
short beep.

● Once the icon at the lowest row of remote control stops flickering, it means it has been paired successfully.

Caution:  Please charge in time when the voltage alarm is activated.

Communication between remote control and toilet

Poweroff function

Remote Setup Guideline

● If the remote control is moved away from the sensing area, the icon at the bottom row of remote control will
flicker automatically (indicating a searching the signal for the toilet). When the remote is near to the toilet, the
signal will be connected automatically under normal power condition.  Then the icon will stop flickering when it is
connected successfully.

● Press and hold the             key at any time, the remote controller will enter Power off mode.

When the button flickers, it indicates that the built-in battery in the remote control is used up. Put the 
controller on the base to charge its battery;

M - Wand movement
Under Front or Rear mode, press this key to adjust moving position of effuser.
N - Dryer
After sitting, press it once to turn on the dryer function. Press it again to adjust dryer gears. After 4 minutes
or so, it stops automatically or press the Stop key to turn it off immediately.
O - UV serialization
During non-seating status , short press this key to enter UV sterilization function. And the icon will flicker.
P - Water pressure 
Under front or rear wash mode, press this key to adjust water pressure. 

停止
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Usage and Replacement of Battery for Remote Controller

Others
□ Do not put the remote control at a place where it may be sprayed by liquid, or immersed in liquid.
□ Do not place it near hand dryer, hair dryer and small size home appliances, to avoid disturbance of

normal usage of the remote control.
□ Do not apply external force to the key zone of remote controller frequently or fiercely.
□ After usage of remote control, put it back into the remote holder mounted on wall.
□ Prevent dropping the remote control during usage.
□ Anti-loss function: lock remote on docking station by screws. Specific method refers to installation instruction.

Keep pressing the       key until a short beep is heard, and release the key only after the night lamp flickers for 
three times. Then change the setting of B/C/E/F/O by the following requirements.

2. Night light slow flickers once to turn off auto UV function (long beep).

Battery holder -  of remote controller uses 4 #5 alkaline batteries.
When battery is low,  the battery holder lamp will flicker in red indicating
the batteries need to be replaced, indicate the replacement of battery.
Caution:
1.The positive and negative polarities of battery must be consistent with

the mark of remote controller.
2.New and old batteries shall not be mixed.
3.Please use alkaline battery.

Red Lamp Flicker

B-Open/close the cover…Sensing distance setting
Press and hold the key to set up the sensing distance for auto cover-turning:
1.Night light quick flickers once means short distance (short beep).
2.Night light quick flickers twice means mid distance (short beep) .
3.Night light quick flickers three times means long distance (short beep).
4.Night light slow flickers once means turn off auto lid-turning function (long beep).

C - Seat On/Off…Deodorization function setting 

●

●

●

● Press and hold this key to turn on/off the deodorization function.
1. .
2. .

● Press and hold this key to turn off the function of automatic flushing. Press and hold it again to restore

1.Night light quick flickers once to turn on auto flush function (short beep).
2.Night light slow flickers once to turn off auto flush function (long beep).

● Press and hold the key of Seat Temp to activate the function of energy saving. Press and hold it again to

.
.

● Under non-seating status, press and hold this key to activate the function of manual cleaning. The nozzle can be

Night light quick flickers once to turn on auto UV function (short beep).

1.

2.

E - Flush-full…Automatic flushing setting

flushing.

F - Seat temp…Energy saving setting

function.

O - UV sterilization (UV light)…Setting of UV automatic sterilization
● Press and hold to set up the on/off status of automatic UV sterilization.

1.

When the setting of B/C/E/F/O is not modified for a certain period, repeat the process that is to keep pressing the
key until a short pip is heard and release the key only after the night lamp flickers for three times before 

the next change of setting.
M - Effuser movement…Effuser cleaning settings
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警告：為避免掉落的風險，請從充電座上取下遙控器再按開機鍵。

A - 開機
按此鍵進行遙控器開機。開機後按此鍵可進行開、關屏切換。
開機後若未與座便器連接上，則第三排圖示會閃爍，連接成功後停止閃爍，進入可使用狀態。

B - 便蓋開/關
離座狀態下，可按此鍵進行開/關蓋動作。

C - 座圈開/關
離座時，可按此鍵進行開、關座圈動作。

D - 小沖
按此鍵對座便器進行小水量沖洗。

E - 大沖 
按此鍵對座便器進行大水量沖洗。

F - 圈溫 
按此鍵調整圈溫檔位，調至5個藍色點不顯示將關閉座圈加熱功能。

G - 女性沖洗
落座後，按此鍵進入女性沖洗，約5分鐘後自動停止或按停止鍵立即關閉。

H - 停止
按此鍵可停止女性沖洗、臀部沖洗、暖風和除臭、手動清潔噴管、UV等功能。

長按此鍵關閉遙控器。

I - 臀部沖洗 
落座後，按此鍵進入臀部沖洗，約5分鐘後自動停止或按停止鍵立即關閉。

J - 水溫

在開啟女性沖洗或臀部沖洗後，按此鍵調節水溫檔位。

K - 脈沖/移動 
在開啟女性沖洗或臀部沖洗後，按此鍵進入移動沖洗，再次按進入脈沖沖洗；第三次按移動/脈沖同時進行；第
4次按退出該模式（相應功能啟動時，圖示左側的燈亮）。

L - 旋轉沖洗

在進行臀部沖洗期間，按此鍵進行旋轉水型沖洗，旋轉沖洗圖示閃動。再按退出旋轉沖洗（或按“停止”鍵關閉），
旋轉沖洗圖示停止閃動。
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鍵閃爍時，表示遙控器內置電池電量將耗盡，需將遙控器放置在基座上充電。
停止

     鍵，直到聽到一聲短鳴後放開按鍵。

鍵，遙控器進入關機狀態。
停止

遙控器設置指南

低電壓報警

注意：電壓報警後請及時充電。

當

遙控器與本機的通訊

遙控器被移動離開感應區域，遙控器最下面一排圖示會自動閃爍(表示尋找主機信號)，拿回主機附近後，如主機
是通電正常工作狀態，將自動連接信號，連接成功後停止閃爍。

關機功能

任何時候長按

配對

座便蓋正常上電，按遙控器頂端開機鍵開機，當最下面一排圖示長時間閃爍，即表示該遙控器需要與本體進行配
對操作。

長按暖風鍵，當最正面一排圖示快閃後開始進行本體端操作。

同時長按本體側鍵盤的     鍵和

看到遙控器最下面一排圖示停止閃爍，表示配對成功。

M - 噴管移動
在開啟女性沖洗或臀部沖洗後，按此鍵調節噴管移動位置。

N - 暖風
落座後，第一次按此鍵開啟暖風功能，再次重複按此鍵調節暖風檔位，約4分鐘後自動停止或按停止鍵立即關閉。

O - 紫外線除菌
在離座狀態，短按此鍵進入紫外線殺菌功能，圖示閃動。

P - 水壓
在開啟女性沖洗或臀部沖洗後，按此鍵調節水壓檔位。

注意：配對操作只能在離座狀態下進行。
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紅燈閃爍

1. 夜燈快閃一次為近距（短音）。
2. 夜燈快閃二次為中距（短音）。
3. 夜燈快閃三次為遠距（短音）。
4. 夜燈慢閃一次則關閉自動翻蓋功能（長音）。

1. 夜燈快閃一次開啟除臭功能（短音）。
2. 夜燈慢閃一次關閉除臭功能（長音）。

1. 夜燈快閃一次開啟自動沖水功能（短音）。
2. 夜燈慢閃一次關閉自動沖水功能（長音）。

1. 夜燈快閃一次開啟節能功能（短音）。
2. 夜燈慢閃一次關閉節能功能（長音）。

1. 夜燈快閃一次開啟紫外線自動殺菌功能（短音）。
2. 夜燈慢閃一次關閉紫外線自動殺菌功能（長音）。

1. 電池的正負極必須與遙控器上的標記一致。

2. 新舊電池不能混用。

3. 請使用鹼性電池。

其它

請勿將遙控器放在液體可能直接噴淋到的地方，或浸泡在液體中。

請勿放置在烘手機，電吹風等小型家電的周圍，以免干擾遙控器的正常使用。

請勿對遙控器的按鍵區域頻繁、劇烈地施加外力。

遙控器使用完畢後，應放回牆上的遙控器支架。

在使用過程中，避免遙控器跌落。

防遺失功能：遙控器可通過螺絲與底座鎖定，具體方法參見安裝說明書。

   鍵, 直到聽到一聲短音，同時一定時間不進行B/C/E/F/O設置變更後, 下次變更前需要重新用按住本體側鍵盤
夜燈閃爍三次。

遙控器電池的使用及更換

遙控器充電座使用4節5號鹼性電池。

當電量不夠時，充電座會有紅燈閃爍，提示使用者需要更換電池。

注意：

按住本體側鍵盤   鍵, 直到聽到一聲短音, 同時夜燈閃爍三次後, 放開按鍵,隨後可按照以下B/C/E/F/O變更設置。

B - 便蓋開/關…感應距離的設置 
長按此鍵自動翻蓋感應距離設置：

C - 座圈開/關…除臭功能設置

長按此鍵進行開啟、關閉除臭功能切换。

E - 大沖…自動沖水設置
長按此鍵進入自動沖水開啟，再次長按可恢復自動沖水。

F - 圈溫…節能設置

長按圈溫鍵打開節能功能，再次長按關閉該功能。

O - 紫外線除菌(UV燈)…UV自動殺菌設置

長按可設置紫外線自動殺菌的開/關狀態。

M - 噴管移動…噴管清潔設置

離座狀態下，長按此鍵啟動手動清潔噴管功能，噴管伸出，可對噴頭進行手動清洗，再次長按此鍵或按停止鍵停
止該功能。
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